
Fra: Eide Hans (Hans.Eide@orland.kommune.no)
Sendt: 12.05.2021 11:49:52
Til: Kenneth Sletten; Postmottak Ørland
Kopi: 

Emne: SV: Trafikksikkerhetstiltak Arnfinn Astads vei, 7160 Bjugn
Vedlegg: 

Hei!
Jeg videresender e-posten din til postmottak, slik at den blir registrert. Vi planlegger møte i utvalget, men vi avvente for å kunne ha
befaring i forbindelse med møtet.

Med vennlig hilsen
Hans Eide
hans.eide@orland.kommune.no
mobiltelefon: +47 926 02 549
www.orland.kommune.no

E-post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig på postlista.

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Kenneth Sletten <kennethsletten@gmail.com>
Sendt: onsdag 12. mai 2021 11:17
Til: Eide Hans <Hans.Eide@orland.kommune.no>
Emne: Trafikksikkerhetstiltak Arnfinn Astads vei, 7160 Bjugn

Hei Hans.
Skriver til deg da ifølge Ørland kommunes hjemmeside forteller meg at du er leder for trafikksikkerhetsutvalget i kommunen

Lurer på hvorfor det ikke er innført trafikksikkerhetstiltak i det hele tatt på Arnfinn Astads vei her i Bjugn. Her er det ferdsel av
gående(med og uten barnevogn) syklende med flere og i tillegg ligger barnehage og videregående skole ved denne veien.

Ja det er 30 sone, men den respekterer ikke den menige mann/kvinne. Jeg er bekymret for at det snart skjer en alvorlig ulykke på
denne strekningen.

Det kjøres som sagt «brutalt» fort, spesielt på kveldstid, men også på dagtid ref siste laserkontroller avholdt av politiet.

Skjønner at dette er et økonomisk spørsmål også men har vi råd til å la dette vente?
Har vært lovet gangvei, men de midlene ble omplassert til andre formål/tiltak.

Har vi bare fått fartsdumper på denne strekningen så har det vært gull verdt!

Hva er planen fremover?
Blir det iverksatt noen tiltak?

Hører fra deg.

Mvh Kenneth Sletten,
bekymret far!

Sendt fra min iPhone


